
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 23. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 347
I november 2023 blev der offentliggjort en aftale mellem universiteterne og seks private 
fonde om en finansieringsmodel. Aftalen skulle løse problemet med underfinansiering 
som følge af, at bevillinger fra private fonde ikke dækker afledte indirekte omkostninger. 
Kan ministeren oplyse, hvor stor en andel af universitetets samlede afledte indirekte 
udgifter fra alle fonde under ét (ikke kun de seks), som de aftalte satser dækker, hvis man 
tager seneste regnskabstal som udgangspunkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Hegelund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på anne.hegelund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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